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Rada Gminy Żurawica 
Rada Gminy Żurawica 

Protokół nr XI/25 

XII Sesja IX kadencji Rady Gminy Żurawica 

w dniu 28 lutego 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2025 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:11 tego samego 

dnia w sali narad Urzędu Gminy Żurawica ul. Ojca Św. Jana Pawła II 1, Żurawica. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Antosyk 

2. Krystian Balicki 

3. Dorota Becker 

4. Bogusław Bednarz 

5. Witold Beer 

6. Zdzisław Chytła 

7. Maciej Gałuszka 

8. Ewa Jakubiec 

9. Marek Jaremczuk 

10. Mariusz Kapłon 

11. Anna Lisowska 

12. Stanisław Nietrzeba 

13. Krystian Szczęsny 

14. Ryszard Wojtowicz 

15. Witold Zając 

Lista obecności radnych biorących udział w obradach sesji stanowią załączniki do protokołu.  

Ponadto w obradach uczestniczył Wójt Gminy Tomasz Szeleszczuk, Sekretarz Gminy 

Ryszard Kostelecki, Skarbnik Gminy Robert Winiarski. 

Ad. 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Żurawica Maciej Głauszka otworzył XII sesję IX kadencji 

Rady Gminy Żurawica. Następnie poprosił obradujących Radnych o potwierdzenie obecności. 

Stwierdzając, że w sesji bierze udział 15 Radnych i podejmowane decyzje będą prawomocne. 

Następnie Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 
OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 
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Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław Chytła, Maciej 

Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, Stanisław 

Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

NIEOBECNY (1) 

Dorota Becker 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Maciej Gałuszka odczytał cały porządek obrad 

XII sesji Rady Gminy i poddał pod głosowanie: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Zgłoszenie uwag do protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy Żurawica o pracy między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, część działki 

nr 752/269 w obrębie ewidencyjnym Bolestraszyce, na czas oznaczony do 3 lat. 

2) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, część działki 

nr 1022/11 w obrębie ewidencyjnym Bolestraszyce, na czas oznaczony do 3 lat 

3) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, działka nr 

191/36 w obrębie ewidencyjnym Orzechowce, na czas oznaczony do 3 lat. 

4) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Kosienice, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1215. 

5) Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żurawica w 2025 roku”. 

6) Uchwała w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów Bolestraszyce oraz Wyszatyce, w Gminie Żurawica. 

7) Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Żurawica. 

8) Uchwała w sprawie udzielenia upoważnienia Wójtowi Gminy Żurawica w związku  

z wejściem w życie przepisów ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 
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9) Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia i przejęcia do realizacji zadań ponadgminnych 

od Powiatu Przemyskiego. 

10) Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 r. 

6. Wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie sesji. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia przedstawionego porządku obrad sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty 13 głosami ZA. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław Chytła, Maciej 

Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Stanisław Nietrzeba, Krystian 

Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Lisowska 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Becker 

Ad. 3. Zgłoszenie uwag do protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Następnie Przewodniczący Maciej Gałuszka zapytał zebranych radnych czy zgłaszają uwagi 

do protokołu nr XI/25 z 27 stycznia 2025 r. sesji Rady Gminy Żurawica. 

Przy braku uwag przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad. 4. Informacja Wójta Gminy Żurawica o pracy między sesjami. 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Rady Gminy Żurawica poprosił Wójta Gminy 

Żurawica Tomasza Szeleszczuka o przedstawienie najważniejszych informacji  

z prac między sesjami Rady Gminy. 

Informacja Wójta Gminy Żurawica o pracy między sesjami stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5. Podjęcie uchwał: 

1) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, część działki 

nr 752/269 w obrębie ewidencyjnym Bolestraszyce, na czas oznaczony do 3 lat. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, 
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której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, część działki nr 752/269 w obrębie 

ewidencyjnym Bolestraszyce, na czas oznaczony do 3 lat. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, część działki 

nr 752/269 w obrębie ewidencyjnym Bolestraszyce, na czas oznaczony do 3 lat. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr XII/102/25 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, część działki 

nr 752/269 w obrębie ewidencyjnym Bolestraszyce, na czas oznaczony do 3 lat stanowi 

załącznik do protokołu. 

2) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, część działki 

nr 1022/11 w obrębie ewidencyjnym Bolestraszyce, na czas oznaczony do 3 lat. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, część działki nr 1022/11 w obrębie 

ewidencyjnym Bolestraszyce, na czas oznaczony do 3 lat. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, część działki 

nr 1022/11 w obrębie ewidencyjnym Bolestraszyce, na czas oznaczony do 3 lat.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



5 

 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr XII/103/25 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, część działki 

nr 1022/11 w obrębie ewidencyjnym Bolestraszyce, na czas oznaczony do 3 lat stanowi 

załącznik do protokołu. 

3) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, działka nr 

191/36 w obrębie ewidencyjnym Orzechowce, na czas oznaczony do 3 lat. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, działka nr 191/36 w obrębie ewidencyjnym 

Orzechowce, na czas oznaczony do 3 lat. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, działka nr 

191/36 w obrębie ewidencyjnym Orzechowce, na czas oznaczony do 3 lat. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr XII/104/25 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, działka nr 

191/36 w obrębie ewidencyjnym Orzechowce, na czas oznaczony do 3 lat stanowi załącznik 

do protokołu. 
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4) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Kosienice, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1215. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości Kosienice, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 1215. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej w miejscowości 

Kosienice, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1215. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr XII/105/25 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki położonej  

w miejscowości Kosienice, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1215 stanowi załącznik do 

protokołu. 

5) Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żurawica w 2025 roku”. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Żurawica w 2025 roku”. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Radny Marek Jaremczuk zapytał czy w roku ubiegłym korzystaliśmy z zapisu  

o przetrzymywaniu na koszt gminy zwierząt gospodarstwa domowego i jeżeli tak to na jaką 

kwotę? 

Sekretarz Ryszard Kostelecki wyjaśnił, że tak korzystano z tej możliwości. Jest to nadal 

kontynuowane ponieważ jest prowadzone postepowanie spadkowe. Jest to koń a koszt jaki z 

tego faktu wynika jest do sprawdzenia.  
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żurawica w 2025 roku”. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr XII/106/25 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Żurawica w 2025 roku” stanowi 

załącznik do protokołu. 

6) Uchwała w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów Bolestraszyce oraz Wyszatyce, w Gminie Żurawica. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentów obrębów Bolestraszyce oraz Wyszatyce, w Gminie Żurawica. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Bolestraszyce oraz Wyszatyce,  

w Gminie Żurawica. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 
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Uchwała nr XII/107/25 w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Bolestraszyce oraz Wyszatyce,  

w Gminie Żurawica stanowi załącznik do protokołu. 

7) Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Żurawica. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

o odczytanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Żurawica. 

Projekt uchwały jest jednocześnie opinią Komisji Rady w kwestii przedmiotowej skargi. 

Przewodniczący Witold Zając odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Radny Marek Jaremczuk powielił opinię z obrad Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

i poprosił, o wyjaśnienie tej zaistniałej sytuacji przy pomocy sołtysa i radnego z tej 

miejscowości. 

Radny Ryszard Wojtowicz wyjaśnił, że jedyne zakończenie tej sytuacji nastąpi, gdy 

skarżąca usunie nasypany wał na wysokość metra i ukierunkuje wodę ze swojej działki 

wzdłuż swojej działki. Radny wyjaśnił, że rowy są drożne. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Żurawica. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr XII/108/25 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Żurawica stanowi 

załącznik do protokołu. 

8) Uchwała w sprawie udzielenia upoważnienia Wójtowi Gminy Żurawica w związku 

z wejściem w życie przepisów ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy 

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

udzielenia upoważnienia Wójtowi Gminy Żurawica w związku z wejściem w życie przepisów 

ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 
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Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia Wójtowi Gminy Żurawica w związku 

z wejściem w życie przepisów ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr XII/109/25 w sprawie udzielenia upoważnienia Wójtowi Gminy Żurawica  

w związku z wejściem w życie przepisów ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa stanowi 

załącznik do protokołu. 

9) Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia i przejęcia do realizacji zadań ponadgminnych 

od Powiatu Przemyskiego. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

zawarcia porozumienia i przejęcia do realizacji zadań ponadgminnych od Powiatu 

Przemyskiego. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zawarcia porozumienia i przejęcia do realizacji zadań 

ponadgminnych od Powiatu Przemyskiego. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 
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Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr XII/110/25 w sprawie zawarcia porozumienia i przejęcia do realizacji zadań 

ponadgminnych od Powiatu Przemyskiego stanowi załącznik do protokołu. 

10) Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 r. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Skarbnika o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 r. 

Skarbnik Robert Winiarski odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Wójt Tomasz Szeleszczuk wyjaśnił, że w zmianach budżetowych znajdują się dodatkowe 

środki na dokończenie i otwarcie żłobka w Żurawicy. Wójt poprosił o poparcie i przyjęcie 

tych zmian. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr XII/111/25 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 r. stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 6. Wnioski i zapytania. 

Radny Ryszard Wojtowicz podziękował za przyznanie środków na remont drogi na odcinku 

od Batycz w kierunku lasu została odnowiona. Radny poprosił o budowę chodnika na odcinku 

w Orzechowcach. 

Wójt Tomasz Szeleszczuk wyjaśnił, że została wyłoniona firma na zaprojektowanie odcinka 

drogi wojewódzkiej 881 i a na te chwile czekamy na podpisanie umowy. 

Radny Ryszard Wojtowicz zapytał czy będą spełnione obietnice i czy przebudowa tej drogi 

rozpocznie się od Żurawicy. 
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Wójt Tomasz Szeleszczuk stwierdził, że nie można w tej chwili mówić o realizacji 

przebudowy tej drogi ponieważ w tej chwili będzie jej projektowanie. Wójt zauważył, że 

należy w tej chwili skupić się na tym aby ta droga była zaprojektowana w sposób dla nas 

odpowiedni. Wójt poinformował, że należy przypilnować aby powstały ścieżki pieszo-

rowerowe na tym odcinku, które zapewnią bezpieczeństwo mieszkańcom. Wójt poprosił 

radnych o zaangażowanie w tej sprawie. 

Radny Marek Jaremczuk poprosił o przypilnowanie przez Przewodniczącego budowy 

chodnika na odcinku drogi wojewódzkiej 881 jak w przypadku projektowania i budowy dwie 

kadencje temu. 

Przewodniczący Rady Gminy Żurawica Maciej Głauszka poinformował Radnego, że 

jakby nie deszcz to w tej chwili montowana by była lampa przy siłowni. 

Sołtys Wyszatyc Ryszard Jaroch odniósł się do uchwały w sprawie odstąpienia od 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów 

Bolestraszyce oraz Wyszatyce, w Gminie Żurawica i poinformował, że jego zdaniem nie 

byłoby tej uchwały gdyby nie zebranie wiejskie. Sołtys stwierdził, że jego zdaniem temat 

wiatraków nie jest zakończony a najlepszym rozwiązaniem byłoby zorganizowanie 

referendum w sprawie budowy wiatraków. Sołtys poinformował, że zebrane niecałe 300 

podpisów zebrał w Domu Ludowym w Wyszatycach i jego zdaniem nie jest to mało. Sołtys 

stwierdził, że Wyszatyce nie godzą się na budowę tych wiatraków, gdyż jest dużo 

negatywnych przesłanek w tym kierunku. Zdaniem Sołtysa Wyszatyce nic na tym nie 

skorzystają oprócz dzierżawców działek. Sołtys stwierdził, że są przeciwni budowie 

wiatraków na glebach klasy drugiej, a wiatrak szacunkowo zajmuje około jednego hektara i te 

ziemie zostaną wyłączone z produkcji rolnej i kiedy i jak zostanie zrekultywowane. Sołtys 

wyjaśnił, że Wyszatyce mają ziemie 6 klasy po drugiej stronie Sanu. 

Mieszkaniec Gminy Żurawica (brak przedstawienia się po prośbie od Przewodniczącego) 

zabrał głos w sprawie budowy wiatraków i wyraził głos sprzeciwu w tej kwestii. Mieszkaniec 

poinformował, że Radni zostali wybrani przez mieszkańców i jego zdaniem nie może być tak, 

że Radni postępują wbrew woli mieszkańców. Mieszkaniec podziękował za spotkania  

z Wójtem i Sekretarzem. Mieszkaniec podziękował także dwóm Radnym Ryszardowi 

Wojtowiczowi i  Markowi Jeremczukowi za zabranie głosu w sprawie budowy wiatraków. 

Podziękowania mieszkaniec skierował także dla przedstawicieli Gminy Nozdrzec za udział  

w spotkaniach, a także Posłowi Andrzejowi Zapałowskiemu. Mieszkaniec poinformował, że 

Radni z Wyszatyc zadeklarowali, że nie będą popierać już budowy wiatraków  

w Wyszatycach. 

Radna Powiatu Krystyna Raba-Opacka podziękowała za udzielenie głosu i wyraziła 

poparcie za inicjatywę mieszkańców, którzy działają w obronie swoich spraw i zdaniem 

radnej należy takie tematy realizować na konsensusie wszystkich stron. Radna 

poinformowała, że Powiat Przemyski wspólnie z Gminą Żurawica zaprojektuje i wybuduje 

ścieżki rowerowe. Inwestycja będzie zrealizowana na przestrzeni kilku lat. Radna złożyła 

podziękowania za realizację woli mieszkańców. 

Kolejno Radna Krystyna Raba-Opacka złożyła skargę na działalność Dyrektor Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego nr 1 w Żurawicy Panią Renatę Drewniak. Skarga stanowi załącznik 

do protokołu. 
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Radny Witold Zając zabrał głos w sprawie budowy wiatraków w miejscowości Wyszatyce. 

Radny stwierdził, że nikt z mieszkańców po uchwaleniu uchwały nie zgłosił się do niego  

w tej sprawie dopiero na zebraniu Rady Sołeckiej udostępniono mu lokalizację wiatraków 

przez firmę budującą wiatraki. Radny poinformował, że jeżeli jest tyle sprzeciwów w tej 

sprawie to przychyla się do woli mieszkańców ponieważ zależy mu na współpracy  

z mieszkańcami dla dobra miejscowości. Radny poinformował także, że sesje są nagrywane  

i transmitowane a sołtysi są zapraszani na każdą sesję.  

Radny Bogusław Bednarz poinformował, że również przychyla się do woli mieszkańców  

o odstąpieniu od budowy wiatraków. Radny podziękował zebranym Radnym za poparcie 

dzisiejszej uchwały. 

Ad.7. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Żurawica 

Maciej Gałuszka zamknął XII sesję IX kadencji Rady Gminy Żurawica. 

 

Przygotował: Marcin Strzelec 

 


